
Protokół  XXXII Sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

w dniu 21 czerwca 2018 roku 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami - informacja. 

5. Interpelacje Radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017 rok,  

b) udzielenia Zarządowi Powiatu Tarnobrzeskiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu  

     za 2017 rok : 

- sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2017 rok - Starosta Tarnobrzeski, 

- opinia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Tarnobrzeskiego, 

- opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie, 

 c) uchylenia uchwały Rady Powiatu, 

d) zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego spółkom wodnym, trybu    

    postępowania w sprawie udzielania dotacji celowej i sposobu jej rozliczania, 

e) ustalenia Regulaminu określającego wysokość i szczegółowe warunki przyznawania  

    dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania  i wypłacania   

    wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i  

    warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu nagród, 

f) udzielenie dotacji na prace budowlano-konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru     

    zabytków, 

g) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości hipoteką, 

h) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 rok. 

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

   8. Zamknięcie obrad sesji.     

 

Ad 1 ). 

Otwarcia sesji dokonał Pan Dominik Szewc -  Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 17 radnych. 

 

Ad 2 ). 

Prowadzący obrady odczytał  porządek obrad. Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanego 

porządku obrad. 

Odczytał następnie  pismo z Zarządu Powiatu o zmianę i rozszerzenie porządku obrad sesji poprzez; 

- dodanie do ppktu „h”  z autopoprawką i poddał pod głosowanie zaproponowany zmieniony porządek  
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obrad. 

„ZA”  głosowało 17 radnych – jednogłośnie wszyscy obecni. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia trzydziestej pierwszej sesji  - został przyjęty jednogłośnie i podpisany-17 głosów 

„ZA”. 

 

Ad 4 ). 

Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – przedstawił   

Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak - ( Zał. Nr 3 ). Informację wręczono radnym. 

Po wystąpieniu Sekretarza Kazimierza Błasiaka nie było pytań. 

 

Ad 5). 

Interpelacja radnych. 

Od ostatniej sesji na ręce Przewodniczącego do dnia dzisiejszego nie wpłynęła żadna interpelacja. 

  Podczas ostatniej sesji w dniu 9 maja b.r. radny Wacław Wróbel złożył interpelację dot. ławek dla     

  pensjonariuszy Domu Pomocy Społecznej w Nowej Dębie. 

Radny Wróbel otrzymał odpowiedź na piśmie i potwierdził, że ją otrzymał i oczekuje na realizację. 

Radny Jacek Rożek zgłosił zapytanie dot. RODO. Czy były rozważane zatrudnienie inspektorów RODO 

w jednostkach podlegających Starostwu?, O mile nie to dlaczego tego nie uczyniono?.  

W jednostkach przechowywane są dane o uczniach, pensjonariuszach i tp. 

Jakie działania są i będą  podjęte przez Powiat w tej kwestii.? 

Odpowiedzi udzielił Starosta Paweł Bartoszek informując o spotkaniu z Dyrektorami jednostek. 

Poinformował, że w najbliższych dniach powołana będzie osoba zajmująca się tymi  sprawami. 

Radny Ożga zgłosił na poprzedniej sesji interpelację ustną dot. chodnika i przeznaczenia 40.000,00 zł na 

chodniki, na którą nie otrzymał odpowiedzi na piśmie i prosił aby mu jej udzielić. 

Zgłosił  nową interpelację dot. odwodnienia drogi 1030R w miejscowości Krawce. Prosił o odpowiedź na 

piśmie. 

Radny Wojciech Gruszka interpelację dot. wycięcia topoli przy moście, gdyż zagraża kierowcom. 

Radna Krystyna Rusin zgłosiła interpelacje ustna dot. remontu chodnika w miejscowości Wola 

Baranowska – ul. Wschodnia i Zachodnia – chodniki się zapadają.. 

Drugą sprawę jaką zgłosiła dot. dużej wyrwy przy ul. Grochowiaki przepust na rowie Łuczek. 

Prosi o odpowiedź na piśmie. 

Radna Danuta Serafin złożyła na ręce Przewodniczącego Rady interpelacje na piśmie. 
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Ad 6 ). 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017 rok,  

b) udzielenia Zarządowi Powiatu Tarnobrzeskiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu  

za 2017 rok : 

Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego Pan Dominik Szewc odczytał projekt uchwały 

oznaczonej literą „a” w porządku obrad w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017 rok. 

Pana Adama Łabudę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej poprosił o przedstawienie opinii do 

przedmiotowej uchwały. 

Pan Adam Łabuda odczytał opinię następującej treści : Komisja Rewizyjna Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego podczas kontroli przeprowadzonej w dniach 16 i 21 maja 2018 roku rozpatrzyła 

sprawozdanie finansowe to jest : bilans obejmujący dane wynikające z bilansu jednostek organizacyjnych, 

bilansu z wykonania budżetu, rachunku zysków i strat oraz zestawienia zmian  w funduszu jednostki i nie 

wniosła uwag ani zastrzeżeń opiniując pozytywnie.  

Mając to na względzie Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Powiatu o zatwierdzenie sprawozdania 

finansowego za 2017 rok.  

Następnie Przewodniczący Rady zadał pytanie : Czy są pytania lub uwagi do sprawozdania finansowego 

za 2017 rok ? 

Uwag i pytań z sali nie było. 

Poinformował zebranych, że w obradach sesji uczestniczy 17 radnych – wszyscy i zarządził głosowanie 

jawne nad przyjęciem uchwały.  

„ZA” przyjęciem uchwały głosowało 17 radnych - wszyscy obecni na sali radni. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił Starostę Pawła Bartoszka o przedstawienie   sprawozdania  

z wykonania budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego za 2017  rok,  wraz z informacją o stanie mienia Powiatu.  

Omówione ono zostało przez Starostę szczegółowo.  

Prosił następnie  Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pan Adam Łabudę o przedstawienie opinii  

i  wniosku do Rady Powiatu Tarnobrzeskiego o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu 

Tarnobrzeskiego z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok. 

Uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie:  opinii o przedłożonych 

sprawozdaniach z wykonania budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego za 2017 rok odczytał 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego Pan Leszek Tomanek, a opinię o przedłożonym 

przez Komisję Rewizyjną wniosku o udzielenie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok 

odczytał osobiście Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego Pan Dominik Szewc.  

W tym miejscu Przewodniczący Rady Powiatu Dominik Szewc zadał pytania: 

-     czy są pytania i uwagi do sprawozdania z wykonania budżetu za 2017 rok ? 

Pytań i uwag nie było. 
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                     -  Czy są pytania lub uwagi do sprawozdania finansowego za 2017 rok ? 

Pytań i uwag nie było. 

                     -  Czy są pytania i uwagi do opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej ? 

Pytań i uwag nie było. 

                      - Czy są pytania i uwagi do informacji o stanie mienia Powiatu ?  

Pytań i uwag nie było. 

                      - Czy są pytania i uwagi do stanowiska Komisji Rewizyjnej ? 

Pytań i uwag nie było. 

Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego zarządził głosowanie projektu uchwały oznaczonej w 

porządku obrad literą „b” w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Tarnobrzeskiego absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2017 rok.  

Na sali było obecnych 17 radnych. Głosowanie było jawne.  

„ZA” udzieleniem Zarządowi Powiatu Tarnobrzeskiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

głosowało - 17 radnych – wszyscy radni. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Starosta złożył podziękowanie Zarządowi i Radzie za przyjęcie tej uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego Dominik Szewc złożył na ręce Przewodniczącego 

Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego- Starosty Pawła Bartoszka  gratulacje. 

c) uchylenia uchwały Rady Powiatu, 

Z projektem uchwały zapoznał radnych Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Opinię pozytywną przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

Jerzy Sudoł. 

Przystąpiono do głosowania projektu „c”. 

„ZA” głosowało 16 radnych, 1 „WSTRZYMAŁ SIĘ OD GŁOSU”.. 

d) zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego spółkom wodnym, trybu    

    postępowania w sprawie udzielania dotacji celowej i sposobu jej rozliczania, 

Z projektem tej uchwały zapoznał radnych Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Opinię pozytywną przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

Jerzy Sudoł. 

Przystąpiono do głosowania projektu „d”. 

„ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

e) ustalenia Regulaminu określającego wysokość i szczegółowe warunki przyznawania  

    dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania  i wypłacania   

    wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i  

    warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu nagród, 

Z projektem tej uchwały zapoznał radnych Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Opinię pozytywną przedstawiła Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Krystyna Kozieja. 
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Przystąpiono do głosowania projektu „e”. 

„ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

f) udzielenie dotacji na prace budowlano-konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru     

    zabytków, 

Z projektem tej uchwały zapoznał radnych Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Opinię pozytywną przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

Jerzy Sudoł. 

Przystąpiono do głosowania projektu „f”. 

„ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

g) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości hipoteką, 

Z projektem tej uchwały zapoznał radnych Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Opinię pozytywną przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

Jerzy Sudoł. 

Przystąpiono do głosowania projektu „g”. 

„ZA” głosowało 16 radnych, 1 – „PRZECIW”. 

h) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 rok. 

Omówienia tego projektu uchwały dokonała Skarbnik Powiatu.  

Opinię pozytywną do projekt przedstawił Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Komisji Promocji, 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania projektu „h”. 

„ZA głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

 

Ad 7). 

W sprawach bieżących i wolnych wnioskach radny Tadeusz Rękas zwrócił się z zapytaniem do Starosty 

Pawła Bartoszka „czy Starosta i Zarząd Powiatu zapoznają się z protokołami z kontroli 

przeprowadzanych przez Komisje Rewizyjną Rady Powiatu.” 

Starosta potwierdził, że protokoły te są szczegółowo czytane przez niego jaki również przez wszystkich 

członków zarządu i są wnikliwie analizowane i wyciągane są z nich wnioski, które są przedmiotem obrad 

Zarządu. 

Pani Krystyna Kozieja – Członek Zarządu Powiatu potwierdziła, że wszyscy członkowie Zarządu czytają  

i wnikliwie analizują zawarte w protokołach wnioski i ustalenia. 

 

Ad 8). 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady XXXII Sesji Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji. 

 



-   6   - 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował: 

   

Andrzej Siedlak 

 


